
 
 27/03/2025. 

10- dages forespørgsel vedr. vedrørende eventuel etablering af 

Skaterpark m.m. ved Søndersø i Skødstrup.  

 
I Socialdemokratiet brænder vi for foreningslivet og for muligheden for at man lokalt med gejst og 

energi kan udvikle faciliteter. Både i samarbejde med Aarhus Kommune, organisationer og private. 

Som ex. har en gruppe i Løgten-Skødstrup med Skødstrup Fællesråd i 5 – 6 år arbejdet med at få 

etableret en skaterpark. Efter at have søgt mulige placeringer, lykkedes det endeligt ved Søndersø i 

Skødstrup. Jordejeren ønsker at etablere et padelcenter med café, e-gaming, toiletforhold og et 

klubrum til Skaterne.  

Med hjælp fra Aarhus Kommune blev foreningen Skødstrup Park Riders dannet og en kontrakt blev 

indgået med jordejer, som er uopsigeligt indtil december 2122. Derefter skulle der søges om en 

byggetilladelse. Flere fagpersoner fra Teknik og Miljø, Sport og Fritid, Innovation og Medborgerskab 

samt rådmænd har været involveret og rådgivet gruppen i forløbet. Nu har gruppen under Skødstrup 

Fællesråd fået besked fra fagpersoner i Teknik og Miljø, at det ikke kan lade sig gøre, idet 

beliggenheden er i kystnærhedszone.  

Vi ønsker svar på følgende spørgsmål:   

1. Området er beliggende 2,91 km. fra kysten. På den ene side er motorvejen og på den anden 

side industrivirksomheder. Hvordan opnås der dispensation fra vejledning om 

udviklingsområder i kystnærhedszone? 

2. Der arbejdes med en byskitse i Løgten-Skødstrup. Hvorfor er Søndersø ikke en del af 

byskitsen, idet Søndersø jo er beliggende i Skødstrup? 

3. Hvilke tiltag kan MTM og MKB igangsætte for at nedsætte sagsbehandling i denne type 

sager? 

 

Med venlig hilsen 

Aase Pedersen (S) 

Steffen Wich (S) 

 


